
Premalo delegatskih
pobud
Zbori skupščine občine Ljubljana Center so na svojih
sejah v četrtek, 29. januarja obravnavali tudi osnutek
okvimega programa dela škupščine za letošnjo leto.
O osnutku je tekla beseda tudi na seji predsedstva
občinske konference socialistične zveze, ki /e bila v
torek 13. januarja. O vsebini programa smo se pogo-
varjali s predsednikom občinske skupščine Borutom
Plavšakom.

Iz pogovora povzemamo, da
so v osnutku programa zajeta
vsa tista rutinska opravila, ki
jih mora skupščina opraviti,
kar pomeni sprejemanje plan-
skih aktov in obravnavaiye
rezultatov gospodarjenja. Po-
sebno pozornost pa bo skupš-
čina namenila planskim ak-
tom za urejanje prostora. Kot
novost pa lahko omenimo
obravnavarye tem iz progra-
ma zborov republiške skupš-
čine. Ta novost je nastala na
podlagi dogovora s predsed-
niki občinskih skupščin in
predsednikom skupščine
SRS.

V naši občini bomo obrav-
navali vse pomembne teme in
vsa pomembna vprašanja, ta-
ko na ravni republike kot na
ravni mesta, je dejal Borut
Plavšak. Kot primer je omenil
interventni zakon za pokriva-
nje izgub v elektrogospodar-
stvu, ki ga bo še pred republi-
ško skupščino obravnaval tu-
di naš zbor združenega dela.
Za kar se da temeljito obrav-
navo vsakega problema pa je
zelo pomembno soočenje
strokovnih mneiy, ki lahko
pripejje do kar se da bogate
razprave in do ustreznih vse-
binskih rešitev. Na vseh rav-
neh moramo biti dovolj prož-
ni in si prizadevati strokovno
proučiti vsako zadevo.

Kar zadeva vprašanje repu-
bliških institucij, ki deliyejo

. na območju naše občine, pa
kaže omeniti namen občin-

skih organov, da tudi obrav-
navo teh institucij vključijo v
razpravo na zasedanjih zbo-
rov občinske skupščine. Za-
deve sicer ne sodijo v nepo-
sredno pristojnost občine,
vendar pa nam ni vseeno, ka-
ko so urejeni interesi delav-
cev v teh organizacijah.

Omembe vredna pa je žejja,
da bi prihajalo iz delegatških
vrst in iz vrst družbenopolitič-
nih organizacij več pobud za
izpopolnitev programa delo-
vaiya občinske skupščine. Te
pobude prihajajo zdaj predv-
sem od občinskega izvršnega
sveta, kar navsfezadnje niti ni
slabo, saj je to tudi njegova
dolžnost. Vendar pa si želimo
več pobud tudi od drugih de-
javnikov, s čimer lahko priča-
kujemo, da bo občinska
skupščina obravnavala več
življenjskih vprašanj delov-
nih ljudi in občanov.

Ena od pomembnih zadev,
ki jih bo obravnavala občin-
ska skupščina v bližnji pri-
hodnosti pa je osnutek odloka
o komisiji za družbeni nadzor.
Gre namreč za komisijo, ki bi
spremljala strokovno delo ob-
činskih organov. To je komi-
sija, ki naj bi v nekem smislu
zaokrožila sistem samouprav-
ne delavske kontrole.

Posebno pozornost pa bodo
morali dati tudi svetu za vpra- "^
šanje družbenoekonomskega
razvoja, ki bo moral bdeti nad
strateškimi vprašanji razvoja
naše občine. N. I.


